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Sivistys- ja hyvinvointilautakunta § 107

 Sivistys- ja hyvinvointilautakunta keskusteli 29.9.2021 kokouksen in ves toin ti suun-
ni tel mas ta vuosille 2022-2024 talousarviokäsittelyn yhteydessä. Kä sit te lyn aikana
todettiin, että sivistyspalveluja koskee kahdenlaiset investoinnit. En sin nä kin
sivistys- ja hyvinvointilautakunnan omat investointiehdotukset, jot ka edellisessä
lautakunnan kokouksessa hyväksyttiin. Lisäksi olennaisena osa na
sivistyspalveluja toimintaa on myös teknisen lautakunnan kiinteistöihin ja
rakentamiseen liittyvät investoinnit, jotka menevät teknisen lautakunnan kaut ta
talousarvioon.

 Edellisessä kokouksessa lautakunta esitti, että kerätään kaikki si vis tys pal ve lu ja
koskevat investoinnit yhteen ja lautakunta tekee ehdotuksen investointien to teu-
tuk ses ta edelleen teknisen lautakunnan tietoon.

Sivistys- ja kulttuurijohtaja: Sivistys- ja hyvinvointilautakunta käy läpi liitteenä ole-
van sivistyspalvelujen kiinteistöihin ja ra ken ta mi seen liittyvät in ves toin ti eh do tuk-
set  ja laatii in ves toin neis ta erillisen ehdotuksen teknisen lautakunnan pää tök sen
tueksi.

Lautakunta keskusteli sivistyspalvelujen kiinteistöihin ja rakentamiseen liittyvistä
investoinneista.

Sivistys- ja hyvinvointilautakunta: Sivistys- ja hyvinvointilautakunta esittää
tekniselle lautakunnalle alla olevat sivistyspalvelujen kiinteistöihin ja
rakentamiseen liittyvät huomiot otettavaksi huomioon investointeja koskevassa
päätöksenteossa.

1.) Päiväkoti
Uuden päiväkodin rakentaminen aloitetaan heti vuoden alusta ja päiväkoti
pyritään saamaan käyttöön jo syksyllä 2022. Juho Oksan koulun yhteyteen
päiväkoti rakennetaan kolme ryhmäisenä tai Rantakadulle päiväkoti rakennetaan
neljä ryhmäisenä.

2.) Väinölänranta
Rakennetaan kahden vuoden aikana vuosina 2022-2023. Hintoja tulee karsia
varusteiden ja kalusteiden osalta edullisimmaksi.

3.) Palloiluhalli ja keittiö
Odotetaan tarkemmat suunnitelmat ja pyydetään suunnittelutyöryhmää
pohtimaan myös muutoskustannuksia.



4.) Musiikkitalo
Syksyn aikana suunnitelma asiasta.

5.) Piipsjärvi
Lämmitysjärjestelmän muutos tehdään, liikuntasalin saneerausta voidaan katsoa
tulevina vuosina.

6.) Lehtopää
Liikuntasali- ja kattoremontti tehdään.

7.) Jauhinkangas
Odotetaan suunnitelman valmistumista.

8.) Bergström
Lautakunta ei näe tarpeelliseksi tällä hetkellä saneerata tiloja. 


